
 
Pressmeddelande angående Projekt Ishallar  2023-08-17 

Turerna kring byggnation av en bandyhall har varit många. Kostnaderna för projektet vid riksväg 50 

eskalerade och utifrån det har vi gjort en ny värdering av projektet. Detta leder till följande 

ställningstagande: 

Samverkan för Motala tillsammans med Liberalerna har enats om att avbryta projektet Ishallar 

Riksväg 50 och vi är även överens om att inte starta upp ett nytt projekt vid Riksväg 50. 

Samverkan för Motala tillsammans med Liberalerna har enats om att inte starta upp ett nytt projekt 

kring att bygga en ny bandyhall på befintlig plats. 

Dessa ställningstagande kommer beslutas om på kommunstyrelsens sammanträde den 29 augusti 

2023.  

Anledningarna till att vi inte vill starta upp ett nytt projekt vid riksväg 50 är bland annat: 

• Vi har en omfattande investeringsvolym inom vård, skola och omsorg framför oss och 

därmed ser vi att vi måste fokusera våra investeringar inom dessa områden. 

• Konjunkturen i dagsläget är utmanande med en historiskt hög inflation och ränteläge. Det 

gör att vi anser att det inte är försvarbart att göra större investeringar utanför välfärden. 

• Vi ser en osäkerhet i hur marken vid riksvägen kan behöva användas i en framtid och utifrån 

det måste vi säkerställa markanvändningen. Det är något vi inte kan göra i dagsläget. 

Vi kan därmed inte uttala oss OM eller NÄR ett nytt projekt skulle kunna startas upp. 

Anledningarna till att vi inte vill bygga på befintlig plats är bland annat: 

• Vi vill förverkliga satsningen på Kanalstaden. 

• Vi ser att en etablering vid befintlig plats inte skapar de mervärden som en etablering vid 

riksväg 50 skulle medföra. 

• Vi har ett omfattande investeringsbehov framför oss och därmed anser vi att det i nuläget 

inte är försvarbart att investera stora summor i ett projekt utanför välfärden. Även 

investeringen på befintlig plats skulle medföra stora kostnader för kommunen.  

• Konjunkturen i dagsläget är utmanande med en historiskt hög inflation och ränteläge. Detta 

är ytterligare en anledning till att vi inte anser det försvarbart att göra större investeringar 

utanför välfärden. 

Det som nu sker är att vi som kommun fortsatt erbjuder ispist på befintlig plats. Vi kommer även göra 

erforderliga reinvesteringar för att bibehålla isstadion i ett tioårsperspektiv. Under den tiden kommer 

vi fortsätta med att förverkliga Kanalstaden. 

Vi förstår och beklagar de konsekvenser det medför för berörda föreningar men som ansvariga för 

hela kommunens ekonomi, samhällsbyggnad och investeringar så ser vi inte att det är möjligt att gå 

fram med ett nytt projekt, vare sig vid riksvägen eller på befintlig plats.  
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